
Komisia kultúry a cestovného ruchu pri MsZ Trenčín 

Zápisnica 
 
zo zasadnutia KKaCR pri MsZ Trenčín konaného dňa 03.12.2024 o 13:00 hod. 
v zasadačke primátora MsÚ Trenčín, Mierové námestie 1/2, Trenčín 

Prítomní: 

1. Ing. Tomáš Vaňo (člen) 
2. Mgr. Martin Petrík (člen) 
3. Mgr. Kamil Bystrický (člen) 
4. Mgr. Zuzana Mišáková, Dis. art. (člen) 
5. Dominik Gabriel (člen) 
6. Martin Potočný (odborník) 
7. Martin Bobák (odborník) 

Ospravedlnení: 

8. Martin Barčák (člen) – ospravedlnený 

Garanti: 

9. Ing. Janka Sedláčková 
10. Mgr. Michaela Třetinová 

Program: 

1. Otvorenie 
2. Návrh Programového rozpočtu Mesta Trenčín na rok 2025 
3. Vyhlásenie grantového kola na aktivity v oblasti kultúry a záujmovej umeleckej 

činnosti na rok 2025 
4. Vyjadrenie k žiadosť o krátkodobý nájom pre DHZ Opatová 
5. Rôzne 

Bod 1) Otvorenie 

p. Vaňo – privítal všetkých prítomných na komisii, otvoril zasadnutie a vyzval 

na prípadné doplnenie programu. Nikto nemal žiaden návrh na doplnenie a p. Vaňo 

vyzval na hlasovanie o programe. 

Hlasovanie: ZA:  5(T. Vaňo,K. Bystrický, Z. Mišáková, M.Bobák, M.Potočný) 
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 

Program zasadnutia KKaCR bol schválený. 



Program zasadnutia KKaCR bol schválený nasledovne: 

1. Otvorenie 
2. Návrh Programového rozpočtu Mesta Trenčín na rok 2025 
3. Vyhlásenie grantového kola na aktivity v oblasti kultúry a záujmovej umeleckej 

činnosti na rok 2025 
4. Vyjadrenie k žiadosť o krátkodobý nájom pre DHZ Opatová 
5. Rôzne 

Bod 2) Návrh Programového rozpočtu Mesta Trenčín na rok 2025 

p. Vaňo – vyzval p. Sedláčkovú, aby stručne predstavila návrh rozpočtu Mesta 
Trenčín pre rok 2025 pre kultúru a cestovných ruch. 

p. Sedláčková – uviedla, že s návrhom rozpočtu sú už poslanci mestského 
zastupiteľstva niekoľko dní oboznámení a prebehli už prvé diskusie na túto tému. 
Preto dala na zváženie prítomným, či si rozpočet na kultúru (Program 9) prejdeme 
podrobne po jednotlivých kapitolách, alebo ho preberieme formou otázok 
a dodatočných vysvetlení k nejasnostiam. 

p. Vaňo – uviedol, že nie je potrebné ísť po jednotlivých bodoch samostatne. 

p. Mišáková – sa dopytovala, či tam boli nejaké nové zmeny oproti pôvodnému 

návrhu. 

p. Sedláčková – informovala, že tento materiál bol z útvaru ekonomického zaslaný 

až po neformálnej diskusií s poslancami, takže by mal byť aktuálny.  

 - prišiel p. Gabriel 

p. Potočný – podotkol, že je pridelených málo grantových financií pre rok 2025 

na kultúru. 

p. Sedláčková – áno, kedysi bola na rozdelenie určená suma okolo 100 000 Eur, 

teraz je to viac. Vzhľadom na to, že niektoré dotácie sú uvedené priamo v rozpočte 

mesta, grantové kolo tvorí uvedenú sumu. 

Spomenula, že na predchádzajúcej komisii riaditeľ KIT n.o. p. Sudzina spomenul 

grantové kolo v rámci EHMK, kde by mali byť podporené väčšie projekty. Zatiaľ je to 

v štádiu riešenia. Toto grantové kolo nie je súčasťou mestského rozpočtu. Taktiež 

zatiaľ nie sú jeho pravidlá zapracované vo všeobecnom záväznom nariadení Mesta 

Trenčín, preto nebude vyhlasované k 15. januáru 2025, ako mestské dotácie. 

p. Mišáková – sa vyjadrila, že suma 48 000 Eur na podporu kultúry nie je vysoká 

a dúfa, že EHMK v tomto prípade pomôže nezávislej kultúre v Trenčíne,  aby to 

následne pocítili aj obyvatelia v Trenčíne. 

- prišiel p. Petrík 



p. Vaňo – nakoľko nikto ďalší z prítomných nemal žiadne pripomienky k návrhu 

rozpočtu, vyzval na hlasovanie o nasledovnom uznesení: 

2) Uznesenie: Komisia kultúry a cestovného ruchu odporúča Mestskému 
zastupiteľstvu Mesta Trenčín schváliť Návrh Programového rozpočtu na rok 
2025. 

Hlasovanie:   ZA: 6  (T. Vaňo, D. Gabriel, M. Potočný, Z. Mišáková, K. Bystrický, M. 
Bobák) 

PROTI: 0  
ZDRŽAL SA: 1 (M. Petrík)  

Uznesenie bolo schválené. 

Bod 3) Vyhlásenie grantového kola na aktivity v oblasti kultúry a záujmovej 
činnosti umeleckej činnosti na rok 2025 

p. Vaňo –  vyzval p. Sedláčkovú na stručné odprezentovanie daného bodu. 

p. Sedláčková – stručne zhrnula, že dotácie sú na kultúru a záujmovú umeleckú 

činnosť. Uzávierka je 28.02.2025, čo dáva dostatočný priestor žiadateľom na 

preloženie projektov. Pripomenula, že celková suma pre dotácie na rok 2025 je 

vo výške 48 000 Eur. Zároveň podotkla, že v prípade schválenia Návrhu rozpočtu 

na rok 2025 by mali byť grantové kolá vo všetkých oblastiach vyhlásené jednotne 

k 15.01.2025. 

p. Mišáková – podotkla, že tam treba rátať aj s jarnými prázdninami v prípade 

podávania a posudzovania žiadostí a projektov. 

p. Vaňo - nakoľko nikto z prítomných nemal nič ďalšie na doplnenie, vyzval 

na hlasovanie o nasledovnom uznesení: 

3) Uznesenie: Komisia kultúry a cestovného ruchu odporúča vyhlásiť grantové 
kolo v oblasti kultúry a umeleckej činnosti pre rok 2025. 

Hlasovanie: ZA:  7  (T. Vaňo, D. Gabriel, M. Potočný, Z. Mišáková, K. 
Bystrický, M. Bobák, M. Petrík) 

PROTI: 0  
ZDRŽAL SA: 0  

Uznesenie bolo schválené. 

Bod 4) Vyjadrenie k žiadosti o krátkodobý nájom pre DHZ Opatová 

p. Vaňo – vyzval p. Sedláčkovú na odprezentovanie daného bodu. 

p. Sedláčková – pripomenula, že v prípade kultúrneho strediska Opatová (ďalej „KS 

Opatová“) musia žiadosti o krátkodobý prenájom prejsť Komisiou kultúry 



a cestovného ruchu a Výborom mestskej časti Sever. Následne, po oboch kladných 

stanoviskách môže správca uzatvoriť nájomnú zmluvu. Žiadateľ – Dobrovoľný 

hasičský zbor Opatová (ďalej „DHZ Opatová“) – by vzhľadom k počasiu v zimných 

mesiacoch chcel využiť priestory KS Opatová pre nácviky detí, ktoré by boli vždy 

v piatok od 16:30 do 17:30 hod., pričom v dané termíny a hodiny je priestor voľný. 

p. Vaňo – vyzval na diskusiu 

- p. Bystrický odišiel 

p. Vaňo – nakoľko nikto z prítomných nemal nič na doplnenie, vyzval na hlasovanie 

nasledovného uznesenia: 

4) Uznesenie: Komisia kultúry a cestovného ruchu odporúča uzatvoriť zmluvu 
o krátkodobom nájme pre DHZ Opatová. 

Hlasovanie: ZA:  6  (T. Vaňo, D. Gabriel, M. Potočný, Z. Mišáková, M. Bobák, 
M. Petrík) 

PROTI: 0  
ZDRŽAL SA: 0  

Uznesenie bolo schválené. 

Bod 5) Rôzne 

p. Vaňo – vyzval na diskusiu v bode rôzne. 

- p. Petrík odišiel 

p. Sedláčková – dala do pozornosti Doplnok rokovacieho poriadku pre Komisiu 

kultúry a cestovného ruchu, ktorý bol v predloženej podobe schválený dňa 

18.05.2021 a teda je platný. Popisuje a časovo ohraničuje postupy pri spracovaní 

a schvaľovaní zápisníc. 

p. Gabriel – sa spýtal, či to platí pre všetky komisie. 

p. Sedláčková – odpovedala, že toto doplnenie platí iba pre Komisiu kultúry 

a cestovného ruchu. 

p. Vaňo – nikto z prítomných nemal nič k doplneniu a komisiu ukončil. 

Zapísala: Mgr. Michaela Třetinová 

V Trenčíne, 04.decembra 2024 

Ing. Tomáš Vaňo 
predseda KKaCR 


